
P R O T O K Ó Ł Nr IV/4/15
 

z posiedzenia IV Sesji Rady Gminy Subkowy
z dnia 27 stycznia 2015 r. odbytego od godz. 9.30

 w sali Środowiskowego Domu Samopomocy w Narkowach 
 

Punkt 1 porządku posiedzenia

Otwarcie Sesji.
 
Otwarcia IV Sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski, witając 
wszystkich przybyłych. 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że w obradach sesji 
uczestniczy 14 radnych (nieobecny Radny Mirosław Rudnik) i na podstawie art. 14 ust. 1 ustawy o 
samorządzie gminnym jest wymagane quorum do podejmowania uchwał objętych porządkiem 
obrad. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.
 
Punkt 2 porządku posiedzenia

Przedstawienie porządku obrad.
 
Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.
4. Podsumowanie kadencji sołtysów w latach 2010 – 2014 w gminie Subkowy.
5. Przedstawienie sprawozdań:
a)z rozliczenia dotacji celowej z budżetu gminy Subkowy udzielonej Gminnej Spółce Wodnej 
„Wisła” w Subkowach w 2014 r.
b) z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego,
c) z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Subkowach w 2014 r.
d) z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień w 2014 
roku,
e) z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ofiar
Przemocy w Rodzinie w Gminie Subkowy w roku 2014,
f) z realizacji Gminnego Programu Ochrony i Promocji Zdrowia Psychicznego w 2014 roku,
g) z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Subkowy w 2014 roku.
6. Dyskusja nad sprawozdaniami.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmiany wieloletniej prognozie finansowej gminy Subkowy,
b) zmiany uchwały budżetowej na 2015 r.
c) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Gdańsku,
d) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla powiatu Tczewskiego,
e) ustalenia rocznego planu potrzeb prac społecznie użytecznych na rok 2015,
f) zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków,
g) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2015 r.
h) zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Subkowy na 2015 r.
8. Interpelacje, zapytania i sprawy różne. 
9. Zakończenie obrad.
 
Uwag do porządku obrad nie wniesiono.



Punkt 3 porządku posiedzenia

Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji

 
Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski przedstawił protokół z III Sesji z dnia 29 grudnia 
2014 r. Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego protokół został poddany pod głosowanie.
W wyniku jawnego głosowania protokół z sesji Rady Gminy Subkowy z dnia 29 grudnia 2014 r. 
przyjęto jednogłośnie: głosowało – 14

za – 14.
Protokół z III Sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie.

Punkt 4 porządku posiedzenia

Podsumowanie kadencji sołtysów w latach 2010 – 2014 w gminie Subkowy
 
Wójt Mirosław Murzydło podziękował sołtysom za ich zaangażowanie i pracę w kadencji 2010-
2014. Następnie przedstawił podsumowanie pracy sołtysów i rad sołeckich w tych latach w gminie 
Subkowy, które stanowi załącznik do protokołu.

Punkt 5 porządku posiedzenia

Przedstawienie sprawozdań:
a) z rozliczenia dotacji celowej z budżetu gminy Subkowy udzielonej Gminnej Spółce Wodnej 
„Wisła” w Subkowach w 2014 r. 
 
Wójt Gminy Mirosław Murzydło przedstawił sprawozdanie z rozliczenia dotacji celowej z budżetu 
gminy Subkowy udzielonej Gminnej Spółce Wodnej„Wisła” w Subkowach w 2014 r. Sprawozdanie 
stanowi załącznik do protokołu.
 
b) z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski przedstawił sprawozdanie Wójta z wysokości 
średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. Sprawozdanie stanowi załącznik do 
protokołu.

c) z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Subkowach w 2014 r.

Kierownik GOPS w Subkowach Karina Janusz zapoznała obecnych ze sprawozdaniem z 
działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Subkowach w 2014 r. Sprawozdanie 
stanowi załącznik do protokołu.

d) z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień w 
2014 roku

Pełnomocnik Wójta ds. rozwiązywania problemów alkoholowych Karina Janusz zapoznała 
obecnych ze sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Uzależnień w 2014 roku. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.



e) z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ofiar Przemocy 
w Rodzinie w Gminie Subkowy w roku 2014

Kierownik GOPS w Subkowach Karina Janusz zapoznała obecnych ze sprawozdaniem z realizacji 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ofiar Przemocy w Rodzinie w 
Gminie Subkowy w roku 2014. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

f) z realizacji Gminnego Programu Ochrony i Promocji Zdrowia Psychicznego w 2014 roku.

Kierownik GOPS w Subkowach Karina Janusz zapoznała obecnych ze sprawozdaniem z realizacji 
Gminnego Programu Ochrony i Promocji Zdrowia Psychicznego w 2014 roku. Sprawozdanie 
stanowi załącznik do protokołu.

g) z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Subkowy w 2014 roku.

Kierownik GOPS Karina Janusz zapoznała obecnych ze sprawozdaniem z realizacji Gminnego 
Programu Wspierania Rodziny w Gminie Subkowy w 2014 roku. Sprawozdanie stanowi załącznik 
do protokołu.

Punkt 6 porządku posiedzenia

Dyskusja nad sprawozdaniami.
 
W dyskusji głos zabrali:
Radny Henryk Jurczyński zapytał jakie są efekty pracy w rodzinie gdzie występuje przemoc, 
nadużywanie alkoholu i inne patologie?
 
Kierownik GOPS Karina Janusz w odpowiedzi na powyższe stwierdziła, że problemem uzależnień 
pracownicy GOPS zajmują się od dawna. Są to działania działania szczególnie do osób, które 
cierpią z powodu nadużywania alkoholu przez członków rodziny. Dlatego większa część środków 
kierowana jest dla dzieci do świetlic socjoterapeutycznych. Wiemy, że problemu alkoholizmu nie 
zlikwidujemy, wręcz przeciwnie dochodzą inne uzależnienia. Możemy jedynie uczyć dzieci jak żyć 
bez używek, ale jest to coraz trudniejsze, gdyż obecnie używki są już dostępne nawet na terenie 
naszej gminy .
Od tego roku powstanie nowa grupa wsparcia dla partnerów osób uzależnionych. Przemoc jest 
problemem nie tylko GOPS-u, ale i innych służb. Wszyscy musimy przeciwdziałać tym 
zachowaniom. Do chwili obecnej nie musieliśmy kierować członka rodziny do ośrodka wsparcia. 
Jeśli jest sygnał musimy szybko reagować. Na terenie naszej gminy działa asystent rodziny i on 
właśnie zajmuje się rodzinami, w których występują te problemy.
 
Radny Henryk Jurczyński dodał, że problem jest gdy dziecko wraca z zajęć w świetlicy do domu, w 
którym sytuacja nie uległa polepszeniu. Co zrobić, aby stosunki w rodzinie były lepsze? 
 
Kierownik GOPS Karina Janusz stwierdziła, że świetlice socjoterapeutyczne pracują także z 
rodzicami. Praca wychowawcza z dziećmi z tych rodzin jest trudna. Pracownicy starają się 
podnosić samoocenę dziecka, która jest zaniżana w rodzinie. 
 
Radny Henryk Jurczyński stwierdził, że GOPS pracuje z rodzicami, ale im potrzebne jest inne 
wsparcie. Są to ludzie, którzy często nie mają pracy, a dzieci potrzebują posiłku i innych rzeczy do 
życia.
 
Kierownik GOPS Karina Janusz oznajmiła, że GOPS udziela pomocy rodzinie i dzieciom w 
różnych formach, nie tylko przyznając pomoc materialną. Uczą ludzi jak załatwiać różne sprawy, 



gdzie się udać, jak szukać pracy. Nie ma wśród podopiecznych GOPS osób, które odmawiałyby 
współpracy, aby polepszyć warunki rodzinie. Asystent rodziny pracuje z 6 rodzinami o rożnych 
godzinach, późnym popołudniem jak i wieczorem, przygląda się jak funkcjonuje rodzina. 
 
Sołtys wsi Wielgłowy Stanisław Jabłoński oznajmił, że jest to piękna rola takiego asystenta ale nie 
zawsze wszystko tak dobrze funkcjonuje kiedy jest brak pieniędzy.
 
Kierownik GOPS Karina Janusz poinformowała, że osoba zatrudniona jako asystent rodziny jest 
przeszkolona i wie jak zająć się taką rodziną, co w niej jest nie tak. Najważniejszą sprawą jest 
zadbanie asystenta o to, aby w rodzinie były zabezpieczone podstawowe potrzeby tj. posiłek, 
higiena, a potem inne.
 
Sołtys wsi Wielgłowy Stanisław Jabłoński dodał, że jego zdaniem nauczyciele z roku na rok 
zdobywają większą wiedzę i kwalifikacje, ale najsłabsze wychowanie jest właśnie w szkołach.
Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski dodał, że opieka GOPS obejmuje dożywianie, a on 
jako nauczyciel często spotyka się podczas przerw z marnotrawieniem tego jedzenia przez dzieci. 
Widać po tym, że dzieci nie zawsze wszystkie dzieci objęte dożywianiem są głodne. 
Kiedyś dziecko obawiało się jak rodzic zareaguje, gdy np. dostanie uwagę . Obecnie te relacje 
uległy zmianie. Nauczyciel nie cieszy się już takim szacunkiem i autorytetem zarówno wśród dzieci 
jak i wśród rodziców.
 

PRZERWA
 

Punkt 7 porządku posiedzenia

Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany wieloletniej prognozie finansowej gminy Subkowy 
 
Skarbnik Gminy Aleksandra Rajska zapoznała obecnych z projektem uchwały w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej gminy Subkowy. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu i mienia komunalnego Małgorzata Pustkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
Głosowało : 14 radnych

za – 13, przeciw – 0, wstrzymał się – 1
 
W wyniku jawnego głosowania Uchwałę Nr IV/14/15 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej gminy Subkowy podjęto większością głosów. 
 
b) zmiany uchwały budżetowej na 2015 r.
 
Skarbnik Gminy Aleksandra Rajska zapoznała obecnych z projektem uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2015 r.
 
Przewodnicząca komisji budżetu i mienia komunalnego Małgorzata Pustkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowało: 14 radnych



za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 2
 
W wyniku jawnego głosowania Uchwałę Nr IV/15/15 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2015 r. podjęto większością głosów.
 
c) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Gdańsku
 
Skarbnik Gminy Aleksandra Rajska zapoznała obecnych z projektem uchwały w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Gdańsku.

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Małgorzata Pustkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowało: 14 radnych – za 14
 
W wyniku jawnego głosowania Uchwałę Nr IV/16/15 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku podjęto 
jednogłośnie.

d) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla powiatu Tczewskiego
 
Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na udzielenie pomocy finansowej dla powiatu Tczewskiego.
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Małgorzata Pustkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowało: 14 radnych – za 14
 
W wyniku jawnego głosowania Uchwałę Nr IV/17/15 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pomocy finansowej dla powiatu Tczewskiego podjęto jednogłośnie.
 
e) ustalenia rocznego planu potrzeb prac społecznie użytecznych na rok 2015
 
Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 
rocznego planu potrzeb prac społecznie użytecznych na rok 2015.
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Małgorzata Pustkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowało: 14 radnych – za 14
 
W wyniku jawnego głosowania Uchwałę Nr IV/18/15 w sprawie ustalenia rocznego planu 
potrzeb prac społecznie użytecznych na rok 2015 podjęto jednogłośnie.



 f) zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków.
 
Radny Józef Nierzwicki zapytał, kto ustala stawki za wodę i odprowadzenie ścieków? Dodał, że 
jego zdaniem lepszym rozwiązaniem byłoby zajęcie się ściągalnością opłat, a nie podnoszenie ceny.
 
Prezes Spółdzielni Kółek Rolniczych w Subkowach Henryk Kata poinformował, że 19 grudnia 
2014 r. przedłożył Wójtowi Gminy Subkowy "Wniosek o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków". Wniosek dotyczy taryf na okres od 1 
marca 2015 r. do 29 lutego 2016 r. i złożony został w wymaganym terminie. Kalkulacja cen i 
stawek opłat za wodę i odprowadzanie ścieków oparta jest na niezbędnych przychodach 
pozwalających na prowadzenie zaopatrzenia w wodę i odbiór ścieków oraz zawiera przewidywany 
wzrost cen materiałów i usług, paliwa, energii elektrycznej, wzrost kosztów związanych ze 
zwiększeniem intensywności badań wody i ścieków, koszty związane z bieżącym utrzymaniem 
urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych oraz budynków i budowli, opłaty za korzystanie ze 
środowiska. Przy kalkulowaniu taryf przyjęto zasadę ustalenia ich na optymalnie niskim poziomie a 
równocześnie bezpiecznym dla prawidłowej działalności operatora sieci. Wysokość opłat 
abonamentowej od jednego wodomierza i jednego przyłącza kanalizacyjnego została ustalona w 
umowie dotyczącej dzierżawy obiektów i urządzeń wodnokanalizacyjnych Gminy Subkowy i 
wynosi po 2,16 zł brutto.
 
Karina Janusz jako mieszkanka gminy stwierdziła , że na wysokość ceny wody i ścieków 
mieszkańcy nie mają wpływu, ale we własnym gospodarstwie domowym można zmniejszyć 
zużycie Wody np. poprzez zakładanie oszczędniejszych spłuczek, sprawdzanie sprawności kranów, 
kontrolowane jej zużywanie. Trzeba uczyć się oszczędności.
 
Radny Henryk Jurczyński stwierdził, że gmina jest zobowiązana dostarczać mieszkańcom wodę. 
Niektórzy nie są w stanie zapłacić za jej zużycie, ale większy jest problem ze ściekami i tu jest 
również rola radnych. Należy wprowadzić zmiany dotyczące odprowadzania wód deszczowych. 
Często się zdarza, że są podłączenia do kanalizacji a to w znaczny sposób podraża koszty 
eksploatacji urządzeń. Należy przeprowadzić kontrolę w tym zakresie. 
 
Radny Kazimierz Gdula zapytał, jakiej jakości jest woda w naszej gminie oraz jak dokonuje się 
kontroli jakości ? 
 
Prezes SKR Subkowy Henryk Kata poinformował, że jako dzierżawca sieci współpracuje z 
Powiatowym Inspektorem Sanitarnym, który dokonuje 1 raz w miesiącu kontroli jakości wody. 
Jakość naszej wody jest bardzo dobra, spełnia warunki unijne, niekiedy przekraczany jest jon 
amonowy, ale związane jest to z napowietrzeniem, zdarza się to jednak sporadycznie.
Dodał także, że w takich miejscowościach jak np. Mały Garc był problem z ciśnieniem wody, ale 
zmieniona została krotność pompowania i sytuacja się poprawiła. W miejscowości Radostowo 
zmienił się system pompowania i polepszyła się również sytuacja. 
 
Radny Kazimierz Gdula zapytał jaki jest koszt badania wody?
 
Prezes SKR Subkowy Henryk Kata  powiedział, że jest to od 300 do 400 zł. 

Radny Józef Nierzwicki złożył wniosek, aby każdy kto jest podłączony do sieci kanalizacyjnej, a 
udowodni mu się nielegalne wpuszczanie wód opadowych zapłaci karę. Może na najbliższych 
rachunkach za wodę umieścić taki zapis?



 
Prezes SKR Subkowy Henryk Kata stwierdził, że w regulaminie dostawy wody jest takie 
zastrzeżenie oraz stwierdzenie, że grozi to karą w wysokości 5 tys. zł. 
 
Radca Prawny Lech Gluth stwierdził, że dzierżawca opracowuje taryfy na wodę i ścieki. Wniosek 
ten trafia do Wójta do weryfikacji, a następnie do zatwierdzenia przez Radę Gminy. Rada chcąc 
ulżyć mieszkańcom, może ustalić dopłaty jednak środki na ten cel muszą zostać zabezpieczone w 
budżecie.

Skarbnik Aleksandra Rajska poinformowała, że Rada Gminy uchwalając obniżenie stawek podatku 
od nieruchomości od budowli w pewien sposób również obniża cenę wody i ścieków. W skali roku 
jest to kwota około 300 tys. zł. 

Wójt Mirosław Murzydło poinformował, że do kalkulacji taryf nie wlicza się opłat za umieszczenie 
urządzeń kanalizacyjnych w pasach dróg innych niż gminne. Tylko do Starostwa Powiatowego w 
Tczewie corocznie wpłacamy około 100 tys zł. Są to również koszty związane z dostarczeniem 
wody i odbiorem ścieków.

Radna Elżbieta Jędraszka zapytała, czy możliwe jest obniżenie opłat za odprowadzane ścieki w 
Małym Garcu?

Prezes SKR Subkowy Henryk Kata odpowiedział, że wpłaty od mieszkańców Małego Garca nie 
pokrywają kosztów odbioru ścieków. 

Radny Marcin Musiał zadał pytanie dotyczące przydomowych oczyszczalni ścieków, kiedy nastąpi 
realizacja programu ich budowy?

Wójt Mirosław Murzydło odpowiedział, że w dalszym ciągu czekamy na ogłoszenie programu 
przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej lub inną możliwość 
pozyskania środków na ten cel.
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Małgorzata Pustkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowało: 14 radnych 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 2
 
W wyniku jawnego głosowania Uchwałę Nr IV/19/15 w sprawie zatwierdzenia taryf na 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków podjęto większością głosów. 
 
g) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2015 r.
 
Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2015 r.
Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowało: 14 radnych – za 14
 
W wyniku jawnego głosowania Uchwałę Nr IV/20/15 w sprawie zatwierdzenia planu kontroli 



Komisji Rewizyjnej na 2015 r. podjęto jednogłośnie.
 
h) zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Subkowy na 2015 r.
 
Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski odczytał projekt uchwały w zatwierdzenia planów 
pracy komisji stałych Rady Gminy Subkowy na 2015 r.
Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowało: 14 radnych – za 14
 
W wyniku jawnego głosowania Uchwałę Nr IV/21/15 w sprawie zatwierdzenia planów pracy 
komisji stałych Rady Gminy Subkowy na 2015 r. podjęto jednogłośnie.
 
Punkt 8 porządku posiedzenia

Interpelacje, zapytania i sprawy różne
 
Skarbnik Aleksandra Rajska przekazała informację sołtysom dotyczącą bezpośredniego rozliczenia 
się z zebranych opłat za odpady komunalne w przypadku, gdy w sołectwie do pełnienia funkcji 
sołtysa zostanie wybrana inna osoba.

Radny Józef Nierzwicki  zadał pytanie dotyczące instalacji lamp oświetleniowych na ulicy Cichej w 
Subkowach. Poinformował, że w ubiegłym roku pracownik urzędu Andrzej Kołodziej 
poinformował go, że na ulicy zainstalowane zostaną lampy.

Wójt Mirosław Murzydło odpowiedział, że nie upoważniał nikogo do przekazywania takich 
informacji, tym bardziej że z nikim nawet nie prowadzono rozmów na ten temat. Stwierdził 
również, że przekaże pracownikom informację, aby nie udzielali takich informacji, jeśli nie leży to 
w ich kompetencji.
 
Sekretarz Gminy Regina Jankowska poinformowała obecnych o mających się odbyć od dnia 9 
lutego br. zebraniach wiejskich, na których przeprowadzone zostaną wybory sołtysów i rad 
sołeckich. Harmonogram zebrań oraz imię i nazwisko przewodniczącego zebrania – radnego ujęto 
w Zarządzeniu Nr 5/15 Wójta Gminy Subkowy dostępnym na stronie internetowej w BIP.
 
Punkt 9 porządku posiedzenia
Zakończenie obrad
 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Jacek Lisewski 
zamknął obrady IV Sesji, dziękując wszystkim za uczestnictwo. 
Obrady sesji zakończono o godz. 11.00.
 
Na tym protokół zakończono.
 
Protokołowała:
Dorota Bąk

Przewodniczący 
Rady Gminy

Jacek Lisewski 


